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Ordföranderådet 23 augusti 2024 

 

 

Inledning 
Ordföranderådets presidium, Åsa Johansson, Region Värmland och Henrik Frykberger, 

Sunne kommun, inleder och hälsar välkommen till dagens möte. 

 

Tillbaka efter sommaren – en titt i backspegeln om hur sommaren har varit i våra 

kommuner och regionen 

Karlstad kommun har haft vikarier tillgängliga efter insatser. 

Många större evenemang som lockat gäster från övriga Sverige och internationellt.  

Kils kommun har haft en lugn sommar. Antalet vikarie har minskat under januari – juni, 

fungerat bra. Demografi och kompetensförsörjning är en utmaning. 

Överenskommelse om simundervisning är tecknad för förskolebarnen i kommunen.  

Eda kommun har inom hemtjänsten rekryterat 10-15 stycken ungdomar med egna Epa-

traktorer, fantastiskt duktiga ungdomar som räddat verksamheten under sommaren.  

De generella farhågorna som fanns innan sommaren inte skett, varit en lugn period. 

Berömmer dialogen med Region Värmland. 

Filipstads kommun har haft den bästa sommaren på många år, rekrytering har fallit väl ut 

vilket innebär att samarbete med bemanningsföretag avslutas i september då kommun 

tillsvidareanställt sjuksköterskor och fysioterapeut. 

Många evenemang i kommunen, musikfirande på nationaldagen, Helen Wigh, författare med 

rötter i Persberg utsågs till ny ambassadör för kommunen. 

Representanter från kommunerna instämmer i samma bild, det har över lag varit en lugn 

sommar. 

Region Värmlands läge har haft ett ansträngt vårdplatsläge då patienter haft ett större 

vårdbehov. Peter Bäckstrand, regiondirektör riktar ett stort tack till kommunerna för arbetet 

med hemtagande av patienter, samarbetet har fungerat mycket bra. 

 

Sakområdesforum – återkoppling från sakområdesforumens presidier om forumen 

sedan mandatperioden började 1 januari 2023 
Henrik Samuelsson, Arvika kommun, Ulrika Jacobs, Grums kommun, Jens Östergren, Sofia 

Magnusson, Elisabeth Björk, Erik Evestam, Region Värmland  

 

Ordföranderådet gjorde ställningstagande våren 2022 om att tillsätta tre sakområdesforum; 

kultur- och bildningsforum, hälso- och sjukvårdsforum samt kollektivtrafik- och regionalt 

utvecklingsforum. 

Forumen startade sommaren 2022 och inför nya mandatperioden 2023 valdes nya ledamöter 

och presidium i forumen. 

 



Ordföranden och vice ordföranden berättar om dialoger och fokusområden som vid 

mandatperiodens första möten togs fram, tex. valde hälso-sjukvårdsforum att fokusera på 

kompetensförsörjning, barn och unga, psykisk hälsa, god och nära vård. 

Hälso-sjukvårdsforum och kultur-och bildningsforum har vid två tillfällen haft gemensamma 

möten om Barn och ungas hälsa, då detta område varit utpekat som viktigt av båda forumen. 

I ppt som finns publicerad på Värmlandsrådets webbplats, under aktuellt mötesdatum, ses 

lista över ämnen och gäster som Kultur -och bildningsforum haft på agendan. 

För Kollektivtrafik -och regionalt utvecklingsforum, och främst kollektivtrafik, är forumet en 

viktig mötesform då det inte finns motsvarande nätverk för kollektivtrafikfrågor.  

 

Under hösten kommer de tre forumen att genomföra utvärdering av mötesformen, om 

förväntningar och hur fortsättningen bör se ut. 

 

Servicetrafiken – läge i upphandlingsprocess och utveckling av länsfärdtjänst och 

riksfärdtjänst 

Anders Wahlén, Värmlandstrafik 

Ledamöterna i Ordföranderådet får information om status i upphandlingarna om 

riksfärdtjänst och servicetrafik (sjukresor/färdtjänst), ekonomi och fakturering, statistik och 

demografi. Möjliga åtgärder 2024-2027 reglementen och priser/produkter. 

I ppt som finns publicerad på Värmlandsrådets webbplats, under aktuellt mötesdatum, finns 

all information samlad kring ovanstående ämnen. 

 

Region Värmlands ekonomi  
Peter Bäckstrand, Region Värmland  

Vid tidigare Ordföranderådet har rapporteringar om Region Värmlands ekonomi 

presenterats. På dagens möte ges en ny lägesrapport.  

 

Rapport från Direktörsberedningen  
Eleonore Åkerlund, Region Värmland 

Region Värmlands regionala utvecklingsdirektör återkopplar från Direktörsberedningen om 

processer som pågår. 
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Organisation   Namn  
  

Arvika kommun   Peter Söderström 
 
   
   
Eda kommun   Hanna Andersson   

  
 

   
Filipstads kommun Christer Olsson 
 Hannes Fellsman 
  

  
Forshaga kommun Per Lawén   

Torbjörn Falk 
 

 
Grums kommun Malin Hagström   

Erica Andrén   
   
   

Hagfors kommun   Jens Fischer 
Richard Bjöörn   

   
  

Hammarö kommun Solveig Gard 
Caroline Depui   
 
   

Karlstads kommun Linda Larsson 
Mikael Jareke   
Ulrika K Jansson 
   
     
   

Kils kommun Anders Johansson  
 
  
  

Kristinehamns kommun Lars Nilsson    
 

   
   
Munkfors kommun    Mathias Lindqvist  

 
     

   
Region Värmland Elisabeth Björk   

Åsa Johansson    



Lars Christensen  
Sofia Magnusson  
Jens Östergren 
Erik Evestam 
Peter Bäckstrand 

 Daniel Schützer 
    

  
Storfors kommun Eva-Lotta Härdig Eriksson  

Johan Rosqvist  
 

   
Sunne kommun Henrik Frykberger  
 

 
   

Säffle kommun Markus Bäckström   
Ingemar Rosén  

 
 
Torsby kommun 
  

 
       
Årjängs kommun Birgitta Evensson   
   
 
   
I tjänsten  
 
Region Värmland Ingrid Strengsdal  
 Johanna Berglind De Backer 

Sebastian Hardin 
 Jenny Höög 

Eleonore Åkerlund 
 Anna Beata Brunzell 

Pär Blomqvist 
 Lena Thorin 
 Hedvig Bergenheim 
 Anders Wahlén 
 
Hälso-sjukvårdsforum Henrik Samuelsson 
 
Kultur och bildningsforum   Ulrika Jacobs 
 
Kommundirektörsnätverket  Robert Gustafson  
 


